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Nykytila ja tulevaisuuden näkymät
Johtajan tervehdys

Voimme tyytyväisinä todeta, että säännöllinen
laivaliikenne Suomen ja Ruotsin välillä
Merenkurkussa saa jatkoa, laivan rahoitus on
kasassa, suunnitelmat kunnossa ja tilaus
allekirjoitettu. Nyt visio muuttuu
todellisuudeksi. Tämä maailman pohjoisin
ympärivuotinen laivayhteys Vaasan ja
Uumajan välillä mahdollistaa maanrajat
ylittävän yhteistyön jatkumisen, matkustajien
ja rahdin liikkumisen maittemme välillä, avaa
käyttäjille monipuoliset liikenneverkot
satamista eteenpäin ja mahdollistaa uusien
yhteistyömuotojen luomisen Merenkurkun
alueella.

Olemme tämän asian eteen, alueen
toimijoiden kanssa tehneet varsin intensiivistä
ja pitkäjänteistä työtä vuodesta 2011. Tällöin
laivaliikenne aktualisoitui Merenkurkun
neuvoston tärkeimmäksi missioksi RG-line
varustamon konkurssi-ilmoituksen yhteydessä.
Itse asiassa silloinen liikenneministeri, Merja
Kyllönen, asetti heti seuraavana päivänä

työryhmän, jonka oli tarkoitus valmistella Merenkurkun laivaliikenteen turvaamista koskeva
strategia. Strategia valmistui vuonna 2012 ja siinä todettiin, että Vaasan ja Uumajan välinen
laivaliikenne ja sen kehittäminen olisi nähtävä osana isompaa kokonaisuutta, Eurooppa-tie 12:n
liikenneinfrastruktuuria. Yksi tärkeä osa tätä kokonaisuutta oli merenkurkun alueen tarpeiden
pohjalta liikenteeseen räätälöity, ympäristöystävällinen ja jäissä hyvin kulkeva alus.
Strategian tavoitteet ovat toteumassa ja olemme Merenkurkun neuvostossa aloittaneet seuraavan
vaiheen valmistelut. Lue koko tervehdys täällä.

Lue lisää

Present and future prospects
Director’s greeting

We are pleased to announce that regular
maritime traffic over the Kvarken Strait
between Finland and Sweden will continue in
the future, the ferry’s financing has been
obtained, the plans are in order, and the
construction agreement has been signed. It is
now time for the vision to become reality. The
world’s northernmost year-round ferry
connection between Vaasa (Finland) and Umeå
(Sweden) will enable the continuation of the
cross-border collaboration and the transport of
passengers and freight between our countries,
open up versatile transport networks from the
ports to the wider world, and enable the
creation of new collaboration forms in the
Kvarken region.

We have put a great deal of intensive and
long-term work towards this goal together with
the region’s actors since 2011, when maritime
traffic became the Kvarken Council’s most
important mission as a result of the
bankruptcy of RG Line shipping company. In

fact, the Finnish Minister of Transport and Communications of the time, Merja Kyllönen, set up a
working group on the following day to prepare a strategy to safeguard the Kvarken’s maritime
traffic. The strategy was completed in 2012, and it stated that ferry traffic between Vaasa and
Umeå as well as its development should be viewed as a part of a larger whole: the traffic
infrastructure of the European Route E12. One important part of this was an environmentally
friendly ferry that was tailored to meet the Kvarken region’s needs and be able to navigate in ice
conditions.

The goals of the strategy are coming true, and the Kvarken Council has begun preparations for
the next phase. Read the whole greeting here.

Read more

Vi gratulerar Kvarkenrådets ordförande,
riksdagsledamot Joakim Strand, för nyinvalet till
Finlands riksdag och till ordförandeposten i
riksdagens framtidsutskott.

– Denna regering har som mål att bygga ett
inkluderande, ekonomiskt och ekologiskt hållbart
Finland. Jag ser att framtidsutskottet har en bra
chans att påverka denna positiva utveckling, säger
Strand.
Framtidsutskottet behandlar faktorer som påverkar
framtida utveckling, framtidsforskning och
effekterna av teknikutveckling.
Dessutom valdes Strand till medlem i Nordiska
rådet och fortsätter som medlem i finansutskottet.

Onnittelemme Merenkurkun neuvoston
puheenjohtajaa, kansanedustaja Joakim Strandia
uudelleenvalinnasta Suomen eduskuntaan ja
valinnasta tulevaisuusvaliokunnan
puheenjohtajaksi.

– Tällä hallituksella on tavoitteena rakentaa
osallistava sekä taloudellisesti ja ekologisesti
kestävä yhteiskunta. Näen, että
tulevaisuusvaliokunnalla on hyvät mahdollisuudet
vaikuttaa tähän positiiviseen kehitykseen, sanoo
Strand.
Tulevaisuusvaliokunta käsittelee tulevaisuuden
kehitykseen vaikuttavia tekijöitä, tulevaisuuden
tutkimusta ja teknologiakehityksen vaikutuksia.
Strand valittiin lisäksi Pohjoismaiden neuvoston
jäseneksi ja jatkaa talousvaliokunnan jäsenenä.

We congratulate the Member of Parliament and the
Chairman of the Kvarken Council, Joakim Strand,
for the new election to the Finnish Parliament and
to the chairmanship of the parliamentary
Committee for the Future. 

– This government aims to build an inclusive,
economically and ecologically sustainable Finland.
I see that the Committee for the Future has a good
change of influencing this positive development,
says Strand. 
The Committee for the Future deals with factors
that affect future development, future research and
the effects of technology development. In addition,
Strand was elected as a member of the Nordic
Council. Strand also continues as a member of the
Commerce Committee.
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Härliga tider!

Sommaren är här, vi har ett bra år bakom oss, vilket innebär ett stort lyft för
Kvarkenregionen, och framförallt stora utvecklingsmöjligheter på alla fronter.
Ur vår gränsregionala synvinkel ser vi både den beställda nya färjan samt vår pågående,
omfattande och mycket viktiga organisationsförändring som nyckelfaktorer, men vi gläds
även över de andra stora satsningarna som stärker näringsliv, utveckling och samarbete i
Kvarkenregionen.

I detta nyhetsbrev tar vi en titt på det som skett, främst i direktörens hälsning, samt
berättar om följande steg. Inspirerade ser vi framemot både sommaren och kommande
höst!

Vi på Kvarkenrådet önskar er alla en avkopplande sommar!

Ihanaa aikaa!

Kesä on täällä, kulunut vuosi on ollut Merenkurkun alueen kannalta menestyksekäs ja
tarjoaa suuria kehitysmahdollisuuksia kaikilla rintamalla. Raja-alueellisesta
näkökulmasta katsottuna sekä uuden laivan tilaus että meneillään oleva, laaja ja erittäin
tärkeä organisaatiomuutos ovat avaintekijöitä, mutta seuraamme iloiten myös
elinkeinoelämän kehitykseen ja yhteistyön vahvistamiseen tähtääviä suuria investointeja ja
panostuksia alueellamme.

Tässä uutiskirjeessä kerromme tapahtumista, pääosin johtajan tervehdyksessä, ja
valotamme seuraavia vaiheita. Odotamme innolla sekä kesää että tulevaa syksyä!

Merenkurkun neuvoston henkilöstö toivottaa teille kaikille rentouttavaa kesää!

Such a lovely time!

The summer is here, we have a good year behind us, which means a great boost for the
Kvarken region, and above all great development opportunities on all fronts. From our
cross-border regional perspective, we see both the new ferry order and our ongoing,
extensive and very import organizational change as key factors, but we are also pleased
with the other major investments that strengthen business, development and cooperation in
the Kvarken region.

In this newsletter, we take a look at what has happened, mainly in the greeting of the
director and talk about the following steps. Inspired, we look forward to both the summer
and the coming autumn!

We on Kvarken Council wish you all a relaxing summer!

Nutid och framtidsutsikter 
Direktörens hälsning

Vi kan med tillfredsställelse konstatera att den
reguljära färjetrafiken mellan Finland och
Sverige över Kvarken får en fortsättning.
Finansieringen av färjan är ordnad, planerna är
i skick och beställningen är undertecknad. Nu
blir visionen verklighet. Denna världens
nordligaste färja i reguljärtrafik året runt
mellan Vasa och Umeå möjliggör fortsatt
gränsregional samverkan, transport av
passagerare och gods mellan länderna, öppnar
mångsidiga trafiknät vidare från hamnarna och
möjliggör nya samarbetsformer i
Kvarkenregionen.

Vi har sedan år 2011, tillsammans med
regionens aktörer, arbetat mycket intensivt och
långsiktigt för att nå detta mål. Då
aktualiserades färjetrafiken och blev
Kvarkenrådets viktigaste mission i samband
med att rederiet RG-line ansökte om konkurs.
I själva verket sammanställde dåvarande
trafikminister Merja Kyllönen redan följande
dag en arbetsgrupp, med syftet att utarbeta
en strategi för att trygga färjetrafiken över Kvarken. Strategin färdigställdes år 2012, och i den
konstaterades att färjetrafiken mellan Vasa och Umeå samt utvecklingen av den skulle ses som
en del av en större helhet, nämligen trafikinfrastrukturen för Europaväg 12. En viktig del av
denna helhet var ett fartyg som skulle vara skräddarsytt för behoven i Kvarkenregionen,
miljövänligt och klara isiga förhållanden.
Målen i strategin håller på att förverkligas, och Kvarkenrådet har startat förberedelserna inför
följande fas. Läs hela hälsningen här.

Läs mer

Kvarkenrådets praktikant presenterar sig
Jag är Lycke Karlsson, 21 år gammal och bosatt i Vasa. Jag blev student från Vörå
idrottsgymnasium våren 2018 och studerar nu från hösten 2018 till tradenom vid yrkeshögskolan
Novia i Vasa. Jag har valt inriktning inom ekonomiförvaltning eftersom kurser inom redovisning
och bokföring intresserar mig mest. Jag är döv och mitt modersmål är teckenspråk. Största delen
av min fritid går åt att idrotta. Jag är medel- och långdistanslöpare och tävlar för Vasa
idrottssällskap. Under de senaste åren har jag tävlat på elitnivå nationellt och fått tävla i
landskamper samt även i internationella tävlingar för döva.

Jag gör min praktik här på Kvarkenrådet. När det var dags att söka praktik fick jag kännedom om
Kvarkenrådet och blev genast intressead. Jag tog kontakt med Kvarkenrådets direktör och vi
träffades en gång innan praktiken inleddes. Jag är den första praktikanten som tagits emot på
Kvarkenrådet.

Läs mer

Merenkurkun neuvoston harjoittelija esittelee itsensä
Olen Lycke Karlsson, 21 vuotias ja asun Vaasassa. Pääsin ylioppilaaksi Vöyrin urheilulukiosta
keväällä 2018 ja opiskelen syksystä 2018 alkaen tradenomiksi Novian ammattikorkeakoulussa,
Vaasassa. Olen valinnut suuntaukseksi taloushallinnon koska laskentoimen ja kirjanpidon kurssit
kiinnostavat minua eniten. Olen kuuro ja äidinkieleni on viittomakieli. Suurin osa vapaa-ajastani
käytän urheiluun. Olen keski- ja pitkänmatkan juoksija ja edustan Vasa Idrottssällskapia. Viime
vuosina olen kilpaillut kansallisella eliittitasolla ja olen myös saanut kilpailla maaotteluissa ja
kuurojen kansainvälisissä kilpailuissa.

Olen työharjoittelussa täällä Merenkurkun neuvostossa. Kun oli aika hakea työharjoittelua, sain
tietää Merenkurkun neuvostosta ja olin heti kiinnostunut. Otin yhteyttä Merenkurkun neuvoston
johtajaan, tapasimme kerran ennen harjoittelun alkua. Olen Merenkurkun neuvoston
ensimmäinen harjoittelija.

Lue lisää

Kvarken Councils trainee presents herself
I am Lycke Karlsson, 21 years old and I live in Vaasa. I graduated from Vörå sports high school
and now from autumn 2018 I study Bachelor of Business administration in Novia in Vaasa. I have
chosen to specialize in financial administration since courses in accounting interest me the most. I
am deaf and my mother tongue is sign language. Most of my free time is spent on sport. I am
middle- and long-distance runner and compete for Vasa Idrottssällskap. In recent years I have
competed at elite level nationally and also competed in national competitions and international
competitions for deaf.

I do my traineeship here on Kvarken Council. When it was time to apply for traineeship, I got
knowledge of Kvarken Council and I was immediately interested. I took contact with the director
of Kvarken council and we met once before that the traineeship started. My traineeship started on
6th May.

Read more

Destination Kvarken – Kvarken Destinations

Turismföretagens digitala mognad kartlagd

Ett av Destination Kvarkens målsättningar är att stöda de i projektet medverkande företagens
digitalisering. Detta kommer göras genom att ge exempel på konkreta verktyg och erbjuda
möjlighet till kompetenshöjning inom digital marknadsföring. För att kartlägga
utgångspunkten utförde Hanken Svenska handelshögskolan en behovsinventering i form av en
undersökning med vilken man kartlade den digitala mognaden inom turistföretagen som
medverkar i projektet. Resultaten kommer användas i planering av de kunskapshöjande
insatserna för att kunna bidra till utvecklingen av företagens, besöksnäringens och
Kvarkenregionens digitalisering.

Kort om behovsinventeringen
Behovsinventering utfördes genom en kvantitativ studie. Data insamlades med en elektronisk
enkät som skickades ut till alla 46 i projektet medverkande företag, 23 företag som befinner
sig i Finland och 23 företag i Sverige. Genom enkäten kartlagdes i vilken grad företagen idag
använder sig av digitala verktyg (i t.ex. marknadsföring) och vilka utvecklingsbehov som kan
finnas inom området.

Sammanfattningsvis kan man gällande företagens digitala mognad konstatera, att till
företagens mest använda marknadsföringsaktiviteter inom sociala medier hör betalda
annonser och engagemangsåtgärder, så som uppmaningar att gilla, kommentera, dela och
tagga inlägg. Dessa marknadsföringsaktiviteter görs generellt regelbundet varje månad. De
mest aktiva plattformarna är Facebook och Instagram, i vilka företagen postar inlägg eller
bilder i medeltal regelbundet varje vecka. Däremot är inte TripAdvisor och YouTube i aktiv
användning, även om dessa kan anses vara speciellt lämpliga och potentiella kanaler för
Kvarken Destinations företag i marknadsföringssyfte. Därtill konstateras att knappa hälften av
företagen har aktiverat sitt Google Business-konto, vilket är gratis för företagen och ger dem
mera kontroll och synlighet över företagsinformationen som finns på Googles tjänster.

Hela rapporten kan läsas här (på svenska)
Sammandraget av behovsinventeringen kan läsas HÄR (på svenska)
Lue tarveanalyysin yhteenveto TÄÄLLÄ (suomeksi)

Hela rapporten kan läsas här (på svenska)

Nya och större marknader
tillsammans

Destination Kvarken (marknadsföringsnamn
Kvarken Destinations) ska hjälpa exportmogna
små och medelstora företag med fokus på
besöksnäring att nå ut till nya marknader för
ökad tillväxt och konkurrenskraft. Syftet är att
öka antalet besökare på området som omfattar
följande destinationsbolags verksamhetsområden; Visit Vasa, Visit Umeå, Höga Kusten, Södra
Österbottens Turism, Visit Kokkola, Visit Jakobstad region samt Visit Kristinestad.

Genom gemensamma och intensifierade insatser jobbar vi för att öka antalet researrangörer som
tar med destinationen i sitt programutbud. Vi vill också väcka det mediala intresset för större
synlighet för destinationen. Projektet har även starkt fokus på digitalisering, forskning och
utveckling inom besöksnäring i regionen.

Läs mer och bekanta dig med material som hittills tagits fram på kvarken.org

Projektpresentation (Seidat)

Matkailualan yritysten digikypsyys kartoitettiin

Yksi Destination Kvarkenin tavoitteista on tukea hankkeeseen osallistuvien yritysten
digitalisoitumista. Tämä tehdään antamalla esimerkkejä konkreettisista työkaluista ja
tarjoamalla mahdollisuus lisätä digitaalisen markkinoinnin osaamista. Lähtökohdan
kartoittamiseksi Hanken Svenska handelshögskolan (kauppakorkeakoulu Hanken) toteutti
tarveanalyysin tutkimuksen muodossa, jonka avulla hankkeeseen osallistuvien matkailualan
yritysten digitaalinen kypsyys kartoitettiin. Tuloksia käytetään osaamisen edistämisen
suunnittelussa, jotta voimme edistää yritysten, matkailuyritysten ja Merenkurkun alueen
digitalisoitumisen kehittämistä. 

Lyhyesti tarveanalyysista
Tarveanalyysi tehtiin kvantitatiivisella tutkimuksella. Tiedot kerättiin sähköisellä
kyselylomakkeella, joka lähetettiin kaikille hankkeeseen osallistuville 46 yritykselle, 23
Suomessa ja 23 Ruotsissa sijaitsevalle yritykselle. Kyselyn avulla kartoitettiin, missä määrin
yritykset käyttävät digitaalisia työkaluja (esimerkiksi markkinoinnissa) ja mahdollisia
kehitystarpeita. 

Yhteenvetona yritysten digikypsyyttä koskien voidaan todeta, että yritysten eniten
käytettyihin markkinointikeinoihin sosiaalisissa medioissa kuuluvat maksetut mainokset ja
toimintakehotteet, kuten kehotus tykätä, kommentoida, jakaa tai merkitä julkaisu. Näitä
markkinointitoimenpiteitä tehdään yleensä säännöllisesti joka kuukausi. Aktiivisimmin
käytetyt alustat ovat Facebook ja Instagram, joissa yritykset jakavat julkaisuja tai kuvia
keskimäärin joka viikko. Sen sijaan TripAdvisor ja YouTube eivät ole aktiivisessa käytössä,
vaikka niiden katsotaan olevan erityisen hyvin Destination Kvarkenin yritykselle soveltuvia ja
potentiaalisia kanavia markkinointitarkoituksessa. Lisäksi voidaan todeta, että vajaat puolet
yrityksistä ovat aktivoineet Google Business -tilin, mikä on yrityksille ilmaista ja antaa niille
enemmän kontrollia ja mahdollisuutta vaikuttaa Googlen palveluissa olevien yritystietojen
näkyvyyteen. 

Hela rapporten kan läsas här (på svenska)
Sammandraget av behovsinventeringen kan läsas HÄR (på svenska)
Lue tarveanalyysin yhteenveto TÄÄLLÄ (suomeksi)

Koko raportin voi lukea täällä (ruotsiksi)

Yhdessä kohti uusia ja suurempia
markkinoita

Destination Kvarken (markkinointinimeltään
Kvarken Destinations) auttaa
matkailuelinkeinon parissa toimivia
vientikelpoisia pk-yrityksiä saavuttamaan
uusia, yrityksen kasvuun johtavia ja sen
kilpailukykyä parantavia markkinoita.
Tavoitteena on lisätä kävijämääriä seuraavien matkailuorganisaatioiden toimialueilla: Visit Vaasa,
Visit Umeå, Höga Kusten, Etelä-Pohjanmaan Matkailu, Visit Kokkola, Visit Pietarsaaren seutu sekä
Visit Kristiinankaupunki.

Tavoitteena on lisätä kohteemme ohjelmatarjontaansa sisällyttävien matkanjärjestäjien määrää.
Haluamme myös herättää median kiinnostus matkakohdetta kohtaan näkyvyyden lisäämiseksi.
Hankkeessa painotetaan lisäksi voimakkaasti alueen matkailualan digitalisaatiota, tutkimusta ja
kehittämistä.

Lue lisää ja tutustu materiaaleihin, joita on tähän mennessä tuotettu kvarken.org

Hankkeen esittely (Seidat)

The Tourism Companies’ Digital Maturity Mapped Out

One of Destination Kvarken’s goals is to support the digitalization of companies involved in the
project. This will be done by giving examples of concrete tools and offering the opportunity to
increase competence in digital marketing. To map out the starting point, Hanken School of
Economics carried out a needs inventory in the form of a survey with which the digital
maturity within the tourist companies that participate in the project was mapped. The results
will be used in the planning of the knowledge-enhancing efforts in order to contribute to the
development of the digitalization of the companies, the tourism industry and the Kvarken
region. 

Brief about the inventory of needs
The needs inventory was performed through a quantitative study. Data was collected with an
electronic questionnaire sent to all 46 companies involved in the project, 23 companies
located in Finland and 23 companies in Sweden. Through the survey, the extent to which
companies today use digital tools (in marketing, for example) and what development needs
can be found in the area was mapped out.

To summarize, one can say that companies’ digital maturity states that the companies’ most
widely used marketing activities in social media belong to paid advertisements and
engagement actions, such as appeal to like, comment, share and tag posts. These marketing
activities are generally done regularly every month. The most active platforms are Facebook
and Instagram to where the companies share posts or pictures on average regularly every
week. However, TripAdvisor and YouTube are not in active use, although these may be
considered as particularly suitable and potential channels for Kvarken Destination companies
for marketing purposes. In addition, nearly half of the companies have activated their Google
Business account, which is free of charge for businesses and gives them more control and
visibility over the business information available on Google services. 

The whole report can be read here (in Swedish)
The whole summary of the inventory of needs can be read HERE (in Swedish)
Lue tarveanalyysin yhteenveto TÄÄLLÄ (suomeksi)

Read more

Together Towards Larger Markets

The Destination Kvarken project (marketing
name Kvarken Destinations) will help
exportable small and medium enterprises with
focus on hospitality industry to reach out to
new and bigger markets for more growth and
competitiveness. The purpose is to increase
the amount of visitors in our destination
covered by the following destination management organizations’ area of operation: Visit Vaasa,
Visit Umeå, the High Coast of Sweden, South Ostrobothnia Tourist Service, Visit Kokkola, Visit
Jakobstad region and Visit Kristinestad.

By developing concepts for shared and intensified marketing activities we aim to increase the
amount of tour operators who include the area in their supply. Further, we plan to arouse media
interest resulting in increasing visibility for our destination. The project also focus on
digitalization, research and development regarding tourism industry in the region.

Read more and familiarize yourself with materials that have so far been produced on kvarken.org

The project presentation (Seidat)

Financiers
The European Regional Development Fund via the Botnia-Atlantica INTERREG programme, Regional Council of Ostrobothnia,
Västerbotten County Council, Västernorrland County Council, Umeå municipality, Kvarken Council, Vaasa Region Development
Company (VASEK), Hanken School of Economics, County Administrative Board of Västernorrland, Höga Kusten
Destinationsutveckling AB, City of Vaasa/Vaasa Region Tourism Ltd. Visit Vaasa, NLC Ferry Ab Oy, South Ostrobothnia Tourist
Service Ltd., Kokkola Tourism Ltd., Jakobstad Region Development Company Concordia Ltd., Kristinestads Näringslivscentral Ab

MABA II – Midway Alignment Botnia Atlantica II

Konkreta resultat och väl underbyggda underlag

Det gränsöverskridande projektet MABA II (Midway Alignment Botnia Atlantica II) har kommit i
mål; nu sammanställs projektresultaten inför slutrapporteringen och aktiviteterna är på
slutrakan. Projektet har haft en avgörande roll i fråga om den nya färjan för trafiken över
Kvarken, men förväntningarna överträffades då man redan i god tid innan projketslut hann
beställa den nya specialanpassade färjan.

– MABA II har funnits till för att ta fram underlag, däribland underlag för beslut både gällande
myndigheter och finansieringsinstitut. Dessa underlag har varit nödvändiga för att kunna ta
juridiskt korrekta och finansiellt sunda beslut och för att på så sätt trygga kommunikationerna
över Kvarken på lång sikt, vilket är en förutsättning för allt övrigt gränsöverskridande samarbete i
regionen, berättar Kvarkenrådets direktör och projektledare Mathias Lindström.

– Projektet har bidragt till att vi fått färjeprojektet i mål. Detta är således ett exeptionellt konkret
och lyckat projekt var resultat markant påverkar utvecklingen i regionen.

Läs mer

SAVE THE DATE 8/8/2019

INBJUDAN – KUTSU – INVITATION

GRÄNSREGIONALT FORUM 18–19 september i Örnsköldsvik 
Mittnordenkommittén, Kvarkenrådet, projektet E12 Atlantica BA3NET och Nordiska
ministerrådet hälsar Er hjärtligt välkomna till Gränsregionalt forum 2019 i Örnsköldsvik

NORDENS GRÄNSREGIONER SOM FRAMTIDA TILLVÄXTREGIONER
Vilka verktyg behöver vi för att gemensamt tillvarata framtidens möjligheter?

För att gränsregionerna i framtiden tillsammans ska bli starka tillväxtregioner krävs satsningar på
digitalisering och gränsöverskridande infrastruktur. Forumet lyfter fram vikten av
evidensbaserade och kvalitativa beslutsunderlag som en förutsättning för gränsöverskridande
infrastrukturplanering och regional utveckling. Fungerande infrastrukturlösningar i
gränsregionerna är en förutsättning för fungerade samverkan och för att skapa tillväxt och nya
innovationer. Samtidigt omformar digitalisering gränsregionernas förutsättningar för tillväxt.

Forumet sätter fokus på frågor som: Hur vi kan tillvarata och implementera de forsknings- och
projektresultat som presenteras under forumet i regionalt utvecklingsarbete för att skapa tillväxt?
Vilka gemensamma utmaningar och möjligheter har vi?

Se programmet HÄR och
anmäl dig till forumet HÄR

Läs mer på mittnorden.org

GRÄNSREGIONALT FORUM 18–19 september i Örnsköldsvik 
Mittnordenkommittén, Kvarkenrådet, projektet E12 Atlantica BA3NET och Nordiska
ministerrådet hälsar Er hjärtligt välkomna till Gränsregionalt forum 2019 i Örnsköldsvik

NORDENS GRÄNSREGIONER SOM FRAMTIDA TILLVÄXTREGIONER
Vilka verktyg behöver vi för att gemensamt tillvarata framtidens möjligheter?

För att gränsregionerna i framtiden tillsammans ska bli starka tillväxtregioner krävs satsningar på
digitalisering och gränsöverskridande infrastruktur. Forumet lyfter fram vikten av
evidensbaserade och kvalitativa beslutsunderlag som en förutsättning för gränsöverskridande
infrastrukturplanering och regional utveckling. Fungerande infrastrukturlösningar i
gränsregionerna är en förutsättning för fungerade samverkan och för att skapa tillväxt och nya
innovationer. Samtidigt omformar digitalisering gränsregionernas förutsättningar för tillväxt.

Forumet sätter fokus på frågor som: Hur vi kan tillvarata och implementera de forsknings- och
projektresultat som presenteras under forumet i regionalt utvecklingsarbete för att skapa tillväxt?
Vilka gemensamma utmaningar och möjligheter har vi?

Se programmet HÄR och
anmäl dig till forumet HÄR

Läs mer på mittnorden.org

EGTC – EGTS – EAYY
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Ett viktigt steg mot förnyad organisation – Det första helnordiska
EGTS-området i Europa

Kvarkenrådets årsmöte i maj 2019 gav styrelsen och kansliet i uppdrag att slutföra arbetet med
att etablera Kvarkenrådet EGTS – det första helnordiska EGTS-området i Europa blir därmed
verklighet! Målsättningen är att nya organisationen inleder sin verksamhet 1.1.2020 och att
Kvarkenrådet r.f:s verksamhet upphör att gälla 31.12.2019.

EGTS har skapats för att underlätta gränsregional samverkan mellan EU:s medlemsstater och
deras regionala och lokala myndigheter. I samband med EGTS får det långvariga samarbetet i
Kvarkenregionen en värdig status, starkare ställning såväl i Norden som i Europa, synlighet,
bättre förutsättningar för starkt gränsregionalt samarbete och bättre finansieringsmöjligheter.
Målet är också att utvidga Kvarkenrådets verksamhet så att det lockar kommunerna i området att
bli medlemmar.

Läs mer om EGTS-processen och tidtabellen (på engelska)

Merkittävä askel kohti organisaatiomuutosta – Euroopan ensimmäinen
täysin pohjoismainen EAYY

Merenkurkun neuvoston vuosikokous toukokuussa 2019 antoi hallitukselle ja toimistolle
tehtäväksi viedä loppuun Merenkurkun neuvosto EAYY:n perustamistyöt – Euroopan ensimmäinen
täysin pohjoismainen EAYY on siis toteutumassa! Tavoitteena on uuden organisaation toiminnan
aloittaminen 1.1.2020 ja Merenkurkun neuvosto ry:n toiminnan päättäminen 31.12.2019.

EAYY on perustettu helpottamaan EU:n jäsenvaltioiden ja niiden alue- ja paikallisviranomaisten
rajat ylittävää yhteistyötä. EAYY:n myötä pitkään jatkunut Merenkurkun alueen yhteistyö saa
arvoisensa statuksen, vahvemman aseman sekä Pohjoismaissa että Euroopassa, näkyvyyttä,
paremmat edellytykset vahvalle rajat ylittävälle yhteystyölle ja paremmat
rahoitusmahdollisuudet. Toiveena on myös laajentaa Merenkurkun neuvoston toimintaa
houkuttelemalla alueen kunnat mukaan jäseneksi.

Lue lisää EAYY-prosessista ja aikatalusta (englanniksi)

An Important Step Forward Towards Creation of the European
Grouping of Territorial Cooperation EGTC

The Kvarken Council’s Board has tasked us with transforming the Kvarken Council’s legal form
from a registered association to an EGTC, a European Grouping of Territorial Cooperation. The
Kvarken Council’s annual meeting in May 2019 gave the board and the office of the Kvarken
Council the permission to continue the work towards the Kvarken Council EGTC – First Nordic
cross-border committee to make the change! The goal is that Kvarken Council EGTC may begin
its activities 2020-01-01.

An EGTC is designed to facilitate cross-border cooperation between EU Member States and their
regional and local authorities. It would grant the long-term Kvarken region cooperation the status
it deserves, a stronger position both at Nordic and European levels, visibility, better preconditions
for cross-border cooperation, and improved funding opportunities. The aim is also to expand the
Kvarken Council’s activities by attracting the region’s municipalities to join as members.

Read more about the EGTC-process and the timetable

BSR ACCESS

BSR Access Fostering an access to clean, efficient and multimodal
transport corridors in the Baltic Sea Region!

BSR Access strive to mobilise stakeholders to a more coherent, cross-sectoral and adaptive
planning approach that would ensure a better access infrastructure to and an enhanced
development of the TEN-T core network corridors, and thereby a sustainable regional growth.

Read more about the project, aims, activities and outputs

Kvarkenrådet – Samarbetsfrämjare i Kvarkenregionen

Merenkurkun neuvosto – Merenkurkun alueen yhteistyön edistäjä

Kvarken Council – Connecting the Kvarken region

>> Kvarkenrådets ÅRSBERÄTTELSE 2018

>> Merenkurkun neuvoston VUOSIKEROMUS 2018

The Kvarken Council – one of the
Nordic cross-border bodies which
are funded by the Nordic Council
of Ministers

The Kvarken Council is a cross-border
cooperation association for the three Regional
Councils of Ostrobothnia and the the cities of
Vaasa, Kokkola, Seinäjoki and Jakobstad and
in Finland, as well as the Regional Council of
Västerbotten and the city of Örnsköldsvik in
Sweden. The Kvarken Council is one of twelve
official cross-border operators co-funded by
the Nordic Council of Ministers.

The Kvarken Council was founded in 1972, and
has since been working on promoting cross
border cooperation and integration.

The Nordic Council of Ministers provides
funding to the following border regions

The objectives of the Kvarken
Council:

- to work for regional integration
- to promote cooperation in the Kvarken
Region within both public and private sector
organisations as well as within private
businesses, organisations and associations
- to reduce and eliminate border barriers
- to develop regional assets and promote
regional development within the following
areas:
• business
• communications and transport
• infrastructure
• research and education
• culture
• sustainable energy solutions
• environment and recycling
• tourism
• sport
• children and youth
• healthcare
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